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FAU, Sevland Skole 

Karmøy Kommune 

TRAFiKKFARLIGE VEIER 

På Sevland skole har vi to foreldrerepresentanter fra hvert klassetrinn. Geografisk er vi 
spredd over hele Sævelandsvik. Vi viser til brev fra de ulike Velforeningene, og stiller oss bak 
disse. Vi godtar ikke skoleveiene Karmøy kommune har som akseptable. Vi ønsker en 
bedring, snarest! 

Angående skolevei fra Varnevegen 

Ifølge opplæringsloven § 13-4, er kommunen ansvarlig for skyss av grunnskoleelever med 
særlig farlig eller vanskelig skoleveg. Etter §7-1 i opplæringsloven, skal lengden på 
skolevegen da ikke tas hensyn til. Etter vår vurdering i FAU, faller barna som skal krysse 
hovedvegen fra Varnevegen under dette lovverket. Utdrag fra Trygg Trafikk sin veileder til 
foreldre og saksbehandlere om særlig farlig eller vanskelig skolevei: Risikoen på veien skal 
vurderes i forhold til objektive momenter som foreksempel fartsgrense, trafikktetthet, 
veibredde, veikryss, belysning, sikt, brøyting og annen tilrettelegging for fotgjengere – samt 
at forholdene kan variere i ulike årstider. 

På grunn av vegarbeid er denne skolevegen ekstra utsatt, mer enn vanlig. Selv om skoleskyss 
skal søkes om for hver enkelt elev, ønsker vi nå at dette gis som tilbud til samtlige elever som 
skal over hovedveien fra Varneveien. Per nå, mener Karmøy Kommune, at barn nede i 6 års 
alderen, skal krysse en veg som går i 50km/t, uten gangoverfelt, på en svært trafikktett, lite 
oversiktlig veg. Dette er IKKE en trygg skolevei. 

Angående skolevei i Hansadalen 

Viser til brev fra Velforeningene. FAU stiller seg bak. 

Angående skolevei fra Tangenveien, over vestre Veaveg. 

Barn fra blant annet Tangenveien og Trælhaugvegen må også krysse Vestre Veaveg for å 
komme til skolen. Som en mulig løsning, ønsker vi i FAU at det settes opp et gangoverfelt. På 
denne måten vil i alle fall bilistene være pliktet til å stanse, slik at barna kan krysse vegen 
trygt. Det som skjer nå, er at ingen biler stopper, eller at kun en kjøreretning stopper. Barn 
kan også gjøre farlige vurderinger på hva som er trygt, fordi de er barn, og har ikke samme 
evne til risikoanalyse som voksne!! Dette skaper svært trafikkfarlige situasjoner, spesielt nå 
som det er øket trafikk! 

Deler av denne vegen er også satt opp som alternativ gangsti, som per dags dato står uten 
belysning. Nå går vi mot mørkere tider, og belysning bør dermed prioriteres! 



Angående skolevei fra Nylandsveien, over vestre Veaveg 

Ved befaring ble det lagt frem at skolens Rektor kunne begynne å stå trafikkvakt, slik at disse 
elevene kommer seg trygt over vegen. Dette er en usmakelig fraskrivelse av ansvar fra 
kommunen, og vi godtar det ikke! Også her er det behov for et gangoverfelt. 

Dette vegarbeidet har påvirket hele Sævelandsvik sin trafikksikkerhet, og vi i FAU opplever at 
ingen tiltak er satt inn fra kommunen sin side for å gjøre vegene trafikksikre, til tross for øket 
trafikk. 

Vi ønsker tryggere veier nå! 

Mvh. FAU, Sevland Skole. 


